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YÖNETİM KURULU 

FAALİYET RAPORU 

( 20.08.2013-16.09.2013 ) 

 

 
    Sayın Meclis Üyeleri, 

 

    Oda Meclisimizin 26 Eylül 2013 tarih ve 5 sayılı toplantısının gündeminde yer alan, Yönetim 

Kurulumuzun 20 Ağustos 2013-16 Eylül 2013 tarihleri arasındaki faaliyetlerinin en önemlilerini içeren 

çalışmalarımız bilgilerinize sunulmuştur.  

          Saygılarımızla, 

         Yönetim Kurulu 

 

                        I- KAYIT,  DEĞİŞİKLİK ve TERKLER : 

 

    20.08.2013-16.09.2013 tarihleri arasında Odamıza; 

          

132 yeni üye kaydedilmiş,                                                                                                                                   

358 üyenin kayıtlarında değişiklik yapılmış, 

    62 üyenin kaydı silinmiştir. 

 

         16.09.2013 Tarihi İtibariyle Toplam Üye Sayımız: 28237 

 
                     

 II- DEVAM EDEN FAALİYETLER: 

1- Oda Meclisince onaylanmış olan 2013 yılı Çalışma Planı ve Bütçesi çerçevesinde çalışmalarımız 

devam etmektedir.  

2- AB Bilgi Merkezi - Türkiye’de AB Bilgi Merkezleri Ağının Desteklenmesi Projesi çalışmalarımız, 

(Kapaklar Kutuya Engelliler Hayata Projesi’ne mali destek 31 Aralık 2012 tarihinde sona ermiştir. 

Proje kapsamında bugüne kadar 76 tekerlekli sandalye Odamıza başvuran ihtiyaç sahiplerine teslim 

edilmiştir. Proje desteğinin sona ermiş olması sebebiyle tekerlekli sandalye için yeni başvuru 

alınmamakta olup, mevcut başvurular (7 Adet) tamamlanana kadar Odamıza gönderilen kapakları geri 

dönüşüme gönderilmesine ve alınan sandalyelerin mevcut başvuru sahiplerine dağıtımına devam 

edilecektir. AB Türkiye Delegasyonu tarafından onaylanmış olan 2013 yılı faaliyet planı çerçevesinde; 

İl Milli Eğitim Müdürlüğü’nce belirlenen 8 okulda, İl Gıda, Tarım ve Hayvancılık Müdürlüğü 

yetkilileri tarafından, genç nesillerin güvenilir ve organik gıdaya dair bilgi ve birikimlerini artırmak ve 

gıda güvenliği ile ilgili farkındalık yaratmak amacıyla “Gıda Güvenliği ve Organik Tarım” konulu 

eğitimler yapılmıştır. Etkinliğin sonuç raporu hazırlanmış olup, yapılacak basın toplantısıyla işbirliği 

yaptığımız kuruluşların yetkililerine ve katılım sağlayan okullara plaket verilecektir.)  

3- Uluslararası Rekabetçiliği Geliştirme Programı (URGE) kapsamında, Ekonomi Bakanlığına 

sunduğumuz ve kabul edilen “Adana Dış Ticaret Merkezi Projesi” çerçevesinde gıda sektöründeki 

KOBİ’lerin ihracat kapasitelerinin artırılmasına yönelik çalışmalarımız, (Proje tamamlanmış olup, 

Bakanlık nezdinde proje kapanış işlemleri devam etmektedir.),  

4- Çukurova Kalkınma Ajansı’nın, 2012 Yılı Kadın İstihdamının Artırılması ve Mesleki Eğitimi Mali 

Destek Programına sunulan ve kabul edilen “Adanalı Kadınlar Mesleki ve Girişimcilik Eğitimi alıyor, 

Kadın Girişimciler Kurumsallaşıyor” projesi kapsamında çalışmalarımız, (Proje görselleri hazırlanmış 

ve eğitim salonu tadilatı yapılmış olup proje takvimine uygun olarak eğitim planlamaları 

yapılmaktadır.)  

5- Odamız üyelerine yönelik eğitim, bilgilendirme ve danışmanlık faaliyetlerimiz devam etmektedir. 

6- Mülkiyeti Odamıza ait Tescilli Tarihi Binanın restorasyonuna yönelik çalışmalarımız, (Restorasyon 

tamamlanmış olup, geçici kabul yapılma aşamasına gelinmiştir.)  
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7- Üye firmalara yönelik başlatmış olduğumuz Oda hizmetlerinin tanıtımı ve destek ziyaretlerimiz devam 

etmektedir. 

8- ATOSEV’in mülkiyet sorununun çözülmesine yönelik ilgili makamlarla görüşmelerimiz ve hukuki 

girişimlerimiz (Büyükşehir Belediyesine dava açılmıştır.) devam etmektedir.  

        

III- TAMAMLANAN FAALİYETLER: 

- Zemini bozulmuş ve halıları eskimiş olan Meclis Salonumuzun tadilatı tamamlanmıştır.  

 

  IV- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN MESLEK KOMİTESİ KARARLARI :  

Meslek Komitelerinin dönem içerisinde almış olduğu kararlar Yönetim Kurulumuz tarafından 

değerlendirilmiş ve ilgili makamlara bildirilmiştir.  

1- Odamız 8. Grup Meslek Komitesi Toplantısında; 

a) Üyelerimiz KOSGEB desteklerinden faydalandıklarını ancak hakedişlerini Ocak ayından bu yana 

halen alamadıklarını ve bununda işlerini sekteye uğrattığını belirterek, mağdur duruma 

düştüklerini bildirmişlerdir. Üyelerimiz hakedişlerin alınamamasının son yıllarda çok sık 

yaşandığını ve üyelerimizin sıkıntılarının sona ermesi için hakedişlerin ödenmesi gerektiğini dile 

getirmişlerdir.  

Konu, KOSGEB Adana Hizmet Merkezi Müdürlüğüne bildirilmiştir. 

b) Çay ithalatı yapan üyelerimiz, Çay ihtisas gümrüğünün Rize ilinde olması nedeniyle, ithal ettikleri 

çayı, Rize iline göndermek zorunda kaldıklarını, bu nedenle gerek zaman kaybı, gerekse nakliye 

masrafı vb. külfetler nedeniyle üyelerimiz sıkıntı yaşadıklarını belirterek, yaşanan sıkıntıların sona 

ermesi amacıyla Çay İhtisas gümrüğünün bölgemize yakın illerden birinde (Mersin, İskenderun) 

kurulması gerektiğini bildirmişlerdir. 

Konu, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğine iletilmiştir. 

c) Üyelerimiz indirim marketlerinin son birkaç yıl içerisinde yaygınlaşması ve aynı zamanda haksız 

rekabete varacak düzeyde zararına satış yapmaları nedeniyle sektörde faaliyet gösteren 

üyelerimizin mağdur duruma düştüklerini dile getirmişlerdir.  

Konu, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliğine iletilmiştir. 

2- Odamız 8. Grup Meslek Komitesi Toplantısında; Üyelerimiz, MÜ-YAP ve MÜYOBİR tarafından 

Adana'da ayakkabı mağazaları, giyim mağazaları ve benzeri küçük çapta işyerlerine baskın yapılarak 

radyoda, bilgisayarda yada televizyondaki müzik yayınını müşterilerine dinlettiği gerekçesiyle işletme 

sahiplerine 'Fikir ve Sanat Eserleri Kanunu'na muhalefet' suçundan para cezası uygulandığı ve hatta 

bazı üyelerin hapis cezasına çarptırıldığını belirterek, üyelerimizin mağdur durumuna düştüklerini dile 

getirmişlerdir. Üyelerimiz, 'Televizyondan ya da radyodan yapılan yayınlardan zaten telif hakkı 

alındığını, ayrıca o cihazların her bulunduğu iş yerinden de para istenmesinin kabul edilebilir bir 

durum olmadığını, Bağlantılı Hak Sahibi Fonogram Yapımcıları Meslek Birliği (MÜ-YAP) ve Müzik 

Yorumcuları Meslek Birliği'nin (MÜYORBİR) yapmış olduğu uygulamaların haksızlık olduğunu 

bildirmişlerdir.  

Konu, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne bildirilmiştir. 

3- Odamız 20. Grup Meslek Komitesi Toplantısında; Karasoku Mah. 28006 numaralı sokakta faaliyet 

gösteren üyelerimiz, daha önce trafik akışı tek yön olan sokağın şu anda çift yöne çevrildiğini, yapılan 

bu düzenleme nedeniyle sokakta karşı karşıya gelen araçların geçiş yaparken zorlandığını ve bu 

nedenle de tartışmalar yaşandığını belirterek, trafik kazaları meydana geldiğini bildirmişlerdir. Söz 

konusu sokakta faaliyet gösteren üyelerimiz sokağın trafik akışının tek yöne çevrilmesiyle yaşanan 

sıkıntıların sona ereceğini bildirmişlerdir.  

Konu Adana Büyükşehir Belediyesi Ulaştırma ve Koordinasyon Merkezi Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

4- Odamız 21. Grup Meslek Komitesi Toplantısında; 

a) Üyelerimiz ASKİ Genel Müdürlüğü tarafından işyerlerine uygulanan su tarifesinde belirlenen 

bedelin mesken, resmi kurum ve özel eğitim kurumlarına belirlenen bedellerin iki katı kadar 

olduğunu belirterek, işyerleri için belirlenen tarife bedelinin daha makul seviyelere indirilmesi 

gerektiğini bildirmişlerdir.  
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Konu Adana Su ve Kanalizasyon İdaresi Genel Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

b) Üyelerimiz Şehrimizin gözde yerlerinden biri olan Optimum AVM, Hilton Oteli ve Sheraton Oteli 

civarında özellikle Hilton Oteli kavşağında yer alan, çevre ve görüntü kirliliğine neden olan 

mezbele yerlerin kaldırılarak düzenlenmesi gerektiğini belirterek, söz konusu bölgede faaliyette 

bulunan işyerlerinin mağduriyetlerinin sona erdirilmesi gerektiğini dile getirmişlerdir.  

Konu Adana Büyükşehir Belediyesi ve Yüreğir Belediyesi’ne bildirilmiştir. 

 

5- Odamız 23. Grup Meslek Komitesi toplantısında; Üyelerimiz, Kocavezir İşmerkezinin arka 

tarafında caminin yanında çöp toplama işleminin günde iki defa yapıldığını belirterek, yazın çöp 

arzının gün içerisinde kötü görüntü ve rahatsız edici kokular nedeniyle iş veriminin düştüğünü ve 

sağlık sorunları meydana getirdiğini bildirmişlerdir.  

Konu Seyhan Belediyesine iletilmiştir. 

6-  Odamız 27. Grup Meslek Komitesi toplantısında; Üyelerimiz, Sağlık Bakanlığına bağlı bulunan 

tüm ürün alımlarında kodlama yapmak suretiyle piyasa denetimi yapan UBB (Ulusal Bilgi Bankası) 

işlemlerinin çok uzun sürmesi nedeniyle sıkıntı yaşadıklarını dile getirmişlerdir. Üyelerimiz Ulusal 

Bilgi Bankası işlemlerinin daha etkin ve kısa sürmesiyle mağduriyetlerinin sona ereceğini 

bildirmişlerdir.  
Konu Sağlık Bakanlığı’na bildirilmiştir. 

7- Odamız 29. Grup Meslek Komitesi toplantısında; Üyelerimiz ilimizde son zamanlarda artarak 

meydana gelen kuyumcu soygunlarının kuyumculuk sektöründe faaliyette bulunan üyelerimizi tedirgin 

ettiğini, özellikle son soygunda can kaybının da olması tedirginliği had safhaya ulaştırdığını belirterek, 

bu hususta zaten üstün gayreti sarf eden güvenlik kuvvetlerimizin öncelikle ve özellikle kuyumcu 

işyerlerine dönük güvenlik tedbirlerini artırmalarıyla yaşanan sıkıntıların önleneceğini bildirmişlerdir. 

Konu Adana Valiliği’ne iletilmiştir.  

8- Odamız 34. Grup Meslek Komitesi Toplantısında; 

a) Üyelerimiz, Suriye’de yaşanmakta olan iç savaş nedeniyle Suriye’den ülkemize kaçak akaryakıt 

getirilmesi ve satılması nedeniyle mağdur duruma düştüklerini belirterek, denetimlerin daha sık 

yapılmasıyla sıkıntılarının sona ereceğini bildirmişlerdir.  

Konu Adana Valiliği’ne bildirilmiştir. 

b) Üyelerimiz, son zamanlarda EPDK’nın tavan fiyatı uyarısı yaparak akaryakıt bayilerinin kar 

marjlarında indirim ya da tavan fiyat belirlemeleri ile ilgili baskıları nedeniyle akaryakıt bayilerinin 

büyük sıkıntıya girdiklerini ve işi bırakma seviyesine geldiklerini bildirmişlerdir.  

Konu Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

9- Odamız 47. Grup Meslek Komitesi Toplantısında; Üyelerimiz, şehrimizin muhtelif yerlerinde 

özellikle alışverişin yoğun olduğu caddelerde seyyar satıcıların fazla olması ve haksız rekabet oluşması 

nedeniyle kira, sigorta vb. vergilerini ödeyen üyelerimizin mağdur duruma düştüklerini belirtmişlerdir. 

Konu, Adana Büyükşehir Belediyesi ile İlçe Belediye Başkanlıklarına iletilmiştir. 

 

     V- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN YAZILARA GELEN CEVABİ YAZILAR:   

1- Odamız 21. Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara iletilmiş 

olup, İl Sağlık Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda: “Yüreğir İlçesi Kazım Karabekir Aile Sağlığı 

Merkezi ile ilgili olarak Sağlık Bakanlığı İnşaat Onarım Daire Başkanlığı tarafından yıkım kararı 

alınmış olup, Müsteşarlık makam onayı aşamasındadır. Ayrıca yıkılacak aile sağlığı merkezi binası 

yerine yapılacak iki hekimlik aile sağlığı merkezi yapım işine ait proje Sağlık Bakanlığı onay 

aşamasındadır. ” denilmiştir. 

2- Odamız 37. Grup ve 47. Grup Meslek Komiteleri aylık olağan toplantılarında alınan kararlar ilgili 

kurumlara iletilmiş olup, Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı Zabıta Daire Başkanlığı’ndan gelen cevabi 

yazıda; “şikayete konu açma ve çalıştırma ruhsatı olmadan korsan olarak faaliyet gösteren fırın, lokanta 

ve kafe gibi yerlerin ruhsatlandırılmasının İlçe Belediyeleri yetki ve sorumluluğunda olduğundan 

mevzuatlar çerçevesinde gerekli yasal işlemlerin yapılması için İlçe Belediyelerine yazı 

gönderilmiştir.” denilmiştir. Sarıçam İlçe Belediyesi Zabıta Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda; 

“İlçemizde ruhsatsız olarak faaliyet gösteren fırının bulunmadığı, ayrıca kafe, lokanta ve diğer 

işyerlerine de ekiplerimiz tarafından denetimlerin devam ettiği ruhsatsız olarak çalışan iş yerlerine 



 4 

cezai işlem uygulanarak ruhsatlandırılmaktadır.” denilmiştir. Seyhan Belediyesi Başkanlığı Zabıta 

Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda; “İlçemiz genelinde faaliyet gösteren fırın, lokanta ve kafelerin iş 

yeri açma ve çalışma ruhsatı yönünden gerekli denetimler Zabıta Müdürlüğümüz ekiplerince yapılmış 

olup, yapılan denetim sonucunda ruhsatsız faaliyet gösteren 62 adet fırın, 61 adet lokanta ve 113 adet 

kafe işyerine ilgili yönetmelik kapsamında yasal işlem uygulanmıştır.” denilmiştir. 

   

                        VI - KATILDIĞIMIZ TOPLANTILAR VE TÖRENLER: 

1- 03 Eylül 2013 tarihinde Adana Sanayi Odası’nda düzenlenen Srilanka Kalkınma Bakanı Faizer 

MUSTAPHA’nın katıldığı “Adana’da Yatırım İmkânları” konulu toplantıya Yönetim Kurulu Başkanı 

Atila MENEVŞE, 

2- 10 Eylül 2013 tarihinde yapılan Çukurova Fuarcılık A.Ş. Genel Kurul toplantısına Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE ve Yönetim Kurulu Üyesi Yücel BAYRAM,  

3- 10 Eylül 2013 tarihinde Mersin Ticaret ve Sanayi Odası’nda yapılan Türkiye Odalar, Borsalar ve 

Birlik Personeli Sigorta ve Emekli Sandığı Vakfı’nın Akdeniz Bölgesi Genel Kurul Delegeliği 

Seçimine Odamız adına teşekkül temsilcisi olarak Meclis Üyesi Gürcan GÜL, Üye temsilcisi olarak 

Genel Sekreter Yardımcısı Birol YARMAN katılmışlardır. 

4- 12 Eylül 2013 tarihinde İstanbul’da Başbakanımızca 14 ilde yapılacak 15 şehir hastanesinin 

protokolünün imza törenine, Yönetim Kurlu Başkanı Atila MENEVŞE, Yönetim Kurlu Başkan 

Yardımcısı Halis BAYRAK, Meclis Başkan Yardımcısı M.Kemal ATTİLA, Genel Sekreter Ahmet 

NEVRUZ ve Adana Sağlık Turizmi Derneği’nin altı üyesi ile birlikte katılmışlardır.  

 

       VII- ODAMIZDA YAPILAN TOPLANTILAR: 

1- 05 Eylül 2013 tarihinde KOSGEB Adana Hizmet Merkezi Müdürlüğü ile ortaklaşa UGE Girişimcilik 

Sertifika töreni Odamızda düzenlenmiştir.  

2- 16 Eylül 2013 tarihinde Odamız Meclis Toplantı Salonunda Yönetim Kurulu Üyelerimiz ve 47 Grup 

Meslek Komitesinin Başkanlarının katılımıyla istişare toplantısı düzenlenmiştir.   

 

   VIII - ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 20 Ağustos 2013 tarihinde Lokantacılar Odası Başkanı Şefik ARSLAN Odamızı ziyaret etmiştir. 

2- 20 Ağustos 2013 tarihinde Türk KONFED Başkanı Süleyman ONATÇA Odamızı ziyaret etmiştir. 

3- 20 Ağustos 2013 tarihinde Adana Mali Müşavirler ve Muhasebeciler Odası Başkanı Ahmet COŞAR 

Odamızı ziyaret etmiştir. 

4- 21 Ağustos 2013 tarihinde Müstakil İşadamları Derneği Adana Şubesi Başkanı Suat YAHŞİ ve 

Yönetim Kurulu Üyeleri Odamızı ziyaret etmiştir. 

5- 21 Ağustos 2013 tarihinde Borajet Yönetim Kurulu Başkanı Osman Ata ATAÇ ve Yönetim Kurulu 

Üyeleri Odamızı ziyaret etmiştir. 

6- 22 Ağustos 2013 tarihinde Bölge Adliye Başsavcısı Sabri BEYTORUN Odamızı ziyaret etmiştir. 

7- 22 Ağustos 2013 tarihinde Büyük Birlik Partisi Genel Başkan Yardımcısı Remzi ÇAYIR Odamızı 

ziyaret etmiştir. 

8- 09 Eylül 2013 tarihinde Metal Sanayi Sitesi Yönetim Kurulu Başkanı Cengiz ERDOĞANOĞLU ve 

Yönetim Kurulu Üyeleri Odamızı ziyaret etmiştir. 

9- 12 Eylül 2013 tarihinde Adana Genç İşadamları Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Tamer GÜLCAN 

ve Yönetim Kurulu Üyeleri Odamızı ziyaret etmiştir. 

10- 12 Eylül 2013 tarihinde Adana’da yatırım yapmayı düşünen İsviçre menşeili bir firmanın yetkilileri 

Odamızı ziyaret etmişlerdir.  

11- 16 Eylül 2013 tarihinde Adana Yapı Müteahhitleri Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Murtaza KILÇIK 

ve Yönetim Kurulu Üyeleri Odamızı ziyaret etmiştir. 


